
…Přístup Magdy je lidský, neformální, velmi odborný a nadchne každého, kdo umí naslouchat. 

Úžasné jsou metafory  a způsob podání celé problematiky. Systemika mi, i díky Magdě,  nabídla zcela 

nový pohled na okolní svět, na sebe samého. Považuji za férové upozornit,  že systemika v Magdině 

podání zcela zásadně změní Váš život. Změníte životní filozofii, pohled na sebe, ostatní, celý okolní 

svět a poznáte díky tomu skvělé lidi.

Ing.Josef Bárta
Ředitel pro finanční centra 

Era - moderní tvář Poštovní spořitelny




